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Heel goed gedaan!

We moeten ons blijven bedenken dat zij niet de enige zijn die een masker hebben ontwikkeld met een filtering capacity die zij zien

als gelijkwaardig aan FFP2 maar met een prettigere breathability. Als illustratie daarvan bijgaande mail die ik gisteren ontving. Deze

partij richt zich weliswaar op de zorg, maar met hetzelfde soort kapje. We kunnen niet een partij bevoordelen zoals je hieronder

terecht schrijft.
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Hoi,

lk heb zojuist gesproken van ASML ihkv verwachtingenmanagement.

Ze is zeer gedreven en begon meteen heel enthousiast te vertellen. Er was bijna niet tussen te komen®.

Maar ik heb toch kunnen toelichten dat we hebben verkend wat we voor ze kunnen betekenen en dat daarin meeweegt dat we

andere partijen niet kunnen benadelen, dat er nu geen aanleiding is voor beleidsaanpassingen (omt), dat wij telkens -mede

ingegeven vanuit Kamer- de proportionaliteit van de plicht bezien, dat evt. bijdrage vooral gezocht zou kunnen in communicatie. lk

heb ook benadrukt dat we vanmiddag gegeven deze punten, echt het gesprek willen aangaan om meer te leren over dit initiatief

en samen mogelijkheden te verkennen.

Ze zal vanmiddag alsnog over punt van de norm beginnen vermoed ik. Ze ziet een belangrijke rol voor het nieuwe mondkapje in de

exitstrategie voor kwetsbare mensen of mensen die zich onveilig voelen (ik zou bijna denken dat ze het memo heeft gelezen gezien

die term exitstrategie®©). Ze geeft aan geen voet aan de grond te krijgen op de markt zonder die norm. Daar moeten we misschien

wat verder op doorvragen. Ze zal ook benadrukken dat de aanwezige partijen zelf geen producten, maar alleen partijen bij elkaar

hebben gebracht om Corona te bestrijden. Ze ziet natuurlijk wel een beetje aankomen dat met de steeds hogere vaccinatiegraad

mondkapjes mogelijk meer naar achtergrond raken. lk heb trouwens ook scherp waarom dit nu precies een tussenvorm is: dit

mondkapje voldoet niet aan de parafine test waar FFP2 mondkapjes wel aan voldoen. Maar dit mondkapje is dus wel fijner om te

dragen vanwege die lagere ademweerstand.
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